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§ 12 
Svar på skrivelse från Sverigedemokraterna gällande 
kriminella nätverk som kopplas till HVB-hem och 
familjehem  
BRO 2024/518 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I skrivelse till Bromma stadsdelsnämnd, daterad 2024-09-26, 
skriver Findel Madison (SD) och Mario Shevchenko (SD) att 
socialförvaltningen och stadsdelsförvaltningen har ett stort ansvar 
för att skydda barn från skadliga miljöer Skribenterna ställer i 
skrivelsen frågor till förvaltningen kring ansvarsfördelning, rutiner 
och arbetssätt. 
 
Socialförvaltningens uppdrag är att upphandla leverantörer som 
lever upp till avtalets krav och som är seriösa, där efterlevnaden av 
avtal och seriositet följs upp kontinuerligt. Förvaltningen ansvarar 
för placeringen av individen och om det uppstår 
missförhållande/avvikelse från gällande avtal informeras 
socialförvaltningen. I vissa fall görs polisanmälan och även 
anmälan till IVO om misstänkt missförhållande. Förvaltningen har 
ingen kännedom om att ungdomar placerats på hem där 
verksamheten visat koppling till kriminella nätverk. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 
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